
Iz našega društva. Dne 9. t. m. je bila odbo-
rova seja. Razgovor je bil o Komenskega slavnosti. 
Na odborov poziv za sodelovanje pri slavnostnem 
koncertu se je oglasilo do 100 tovarišic in tovarišev, 
kar dosti jasno kaže živahno zanimanje za stvar. Pri 
vsem tem pa je razmerje med posameznimi glasovi 
jako neugodno. Število pivih glasov tako ženskih, 
posebno pa moških je tako skromno z ozirom na 
druge glasove, da bi v koncertu vsled tega ne mogli 
tako dostojno nastopiti, kakor stvar zahteva in bi se 
vsled tega tudi ne mogel sostaviti primeren program. 
Na podstavi posvetovanj s strokovnjaki, zlasti z g. A. 
Nedvedom je torej odbor sklenil, da se priredi veliko
nočni torek namestu koncerta K o m e n s k e g a v e č e r 
z določenim zanimivim programom, kakor jih prire

jajo po mestih na Češkem. Pri tem večeru bode na

stopil manjši mešani in moški zbor in se bode skr

belo za raznovrstnost v programu, katerega podrobnosti 
se naznanijo pravočasno. Tak večer bode za to slav

nost bolje ugajal nego koncert. Pevke in pevce pa, 
ki so se oglasili, pa že danes prosimo, da so nam na 
razpolaganje tudi za tako slavnost. 

Končno se je na predlog g. F. K. Trošla sklenilo, 
da odbor vloži prošnjo na vis. deželni zbor. da bi 
dovolil primerne nagrade onim učiteljem, ki poučujejo 
v šolskih delarnah. 

Iz odborove seje vdovskega učiteljskega 
društva v Ljubljani dne 1. sušca 1892. 1. Otvo

rivši sejo naznanja predsednik č. g. dr. Anton Jarc, 
da se je vročilo vdovi Govekarjevi onih po občnem 
zboru dovoljenih 30 gld. kot prispevek za nagrobni 
spomenik. S tem se pa nikakor ni delal kak precedens. 

Društveni vestnik. 
da bi društvo dajalo vsakemu umrlemu članu oziroma 
odborniku podpore v prej označeni nameta. Tukaj pa 
se je vender delala neka izjema in sicer zato, ker je 
bil pokojni Govekar mnogo let društveni odbornik in 
je imel obilo troškov prihajajoč z Iga k odborovim 
sejam in drugič, ker je bil za časa svojega bivanja 
v Šiški tudi društveni tajnik. Vzame se brez ugovora 
na znanje. 

■1. Poročilo tajnikovo in blagajnikovo. 
Iz tega poročila se razvidi, da ni umrl od zad

njega občnega zbora nihče izmed drušhenikov, da se 
torej število vdov in sirot ni pomnožilo. Odpadla je 
jedna sirota Simoničeva s Siajerskega. 

Pristopil je g. Avgust Kleč, učitelj v Cerknici 
vplačavši 8 gld. na vstopnini. Vstopnina drugih društ

venikov dohaja počasno, nekateri plačujejo, drugi 
zopet ne. 

Odbornik Ivan Tomšič misli, da bi bilo najbolje, 
da bi se s takimi člani postopalo strogo po društvenih 
pravilih, sicer se bodo jeli pritoževati drugi člani, 
kateri vestno izpolnujejo društvene dolžnosti. 

Odborniki Žumer, Praprotnik in Borštnik pa žele, 
da bi se slednjič še jedenkral opominjali, da poravnajo 
zaostale zneske vsaj do meseca vel. travna tekočega 
leta. sicer niso več društveni člani, kar brez ugovora 
obvelja. 

3. Nova uda sta postala gg. Anton Žibert z Je

zice in Frančišek Schiffrer z Rudnika. 
Preden se seja zaključi, omenja predsednik, da 

ima društvo največ dohodkov v prvem in drugem 
četrtletji, ker naneso tako .doge pri različnih denarnih 
zavodih. Vdovam in sirotam pa se izplačujejo redno 
določeni zneski v vsakem četrtletji. C—r. 


